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Kékkői Zoltán

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Ki a felelős azért, hogy a hazai almatermelőgazdák munkájának jelentékeny része kárba
veszett?”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Becslések szerint a 2008-ban megtermett 670 ezer tonnányi almából százezer tonna alm a
maradt a fákon. Ez nagyjából az idei teljes termés 15%-át teszi ki .

Ebbő l az is következik, hogy szakmailag megbukott az iparialma-termesztés 2008 . évi
termőegyensúly-helyreállításának csekély összegű támogatásáról szóló 128/2008 . (X.01 .)
FVM rendelet, amely a támogatás kifizetésének feltételéül szabott kérelem beadásának
határidejét végzetesen korán, 2008 . november 10-i dátummal határozta meg.

Érdekvédő szervezetek, mez őgazdasági szakértők szerint a fán maradt almatermé s
értékesítésére is lett volna lehetőség, amennyiben az ipari feldolgozók is partnerek lettek
volna a felvásárlásban.

Kérdezem tehát miniszter urat : ki a felelős azért, hogy a hazai almatermel ő gazdák
munkájának jelentékeny része kárba veszett? Továbbá kérdezem miniszter úrtól : felelősnek
érzi-e az agrártárcát azért, hogy a felvásárlók és a gazdák érdekeit nem sikerült
összehangolnia? Végezetül kérdezem miniszter urat : milyen tervei vannak arra nézvést, hog y
a jövőben ne fordulhasson elő ilyen pazarlás?

Várom válaszát!
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